
 

 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 
 
Datum: 15 december 2022 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Timo Pauw (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Fietsen in de Trein 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 4 weken schriftelijk te beantwoorden 
aan de steller. 
 
Toelichting: 
 
Op 12 december verscheen er een artikel op Sliedrecht 24 dit naar aanleiding van een 
bericht van QBuzz over de nieuwe tarieven voor de trein in 2023. Hierbij werd 
aangekondigd dat “het meenemen van een fiets gedurende de spits” Het betreft  
(maandag t/m vrijdag 06:30 - 09:00 uur en 16:00 - 18:30 uur) waarbij de kosten € 5,-- 
per dag / € 25 per 5 daagse werkweek extra zijn. 
 
Dit ondanks dat er bij het nieuwe materiaal op deze lijn gewerkt is aan de robuustheid 
van de trein om o.a. beter in  en uitstappen met de fiets mogelijk te maken. (zie 
bijlage) 
 
Onze stations liggen op een plek waar vermoedelijk binnen 7 jaar ook reizigers uit de 
woonwijken van Sliedrecht Noord kunnen gaan reizen. 
 
Wij hebben hierover de volgende vragen: 
 

1. Op welke wijze is het meenemen van de fiets geregeld in de huidige afspraken met de 
exploitant. 

2. Wat is de mening van het college aangaande dit besluit. 
3. Sliedrecht Noord wordt ingericht met als doel dat je meer gaat lopen en fietsen. Op welke 

wijze draagt, volgens u, deze ontwikkeling bij aan deze doelstelling. 
4. Op welke manier is het college op de hoogte gebracht van dit besluit en op welke wijze 

heeft u hierop dan gereageerd. 
   

 
Bij voorbaat dank voor uw antwoord(en). 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Timo Pauw 
Raadslid PRO Sliedrecht 

 


